
Protokół Nr XXVII/04 
z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 29 grudnia 2004 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Koronowie ul. Farna 24 

 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
  
W sesji udział wzięło 20 radnych.  
Nieobecny, usprawiedliwiony radny Piotr Jagielski. 
 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 
1. Zygmunt Michalak    Burmistrz Koronowa. 
2. Sławomir Marszelski    Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Aleksandra Szyszka    Skarbnik Gminy. 
4. Teresa Polus     Sekretarz Gminy. 
5. Maria Musiał      Kierownik Wydziału IPR UM. 
6. Barbara Piłat     Kierownik Wydziału RGG UM . 
7. Janina Zakrzewska    Kierownik Wydz. Oświaty UM. 
8. Ryszard Chrzanowski   Dyrektor ZGKiM w Koronowie. 
9. Kazimierz Kolander   Radca Prawny UM. 
 
Porządek obrad XXVII sesji: 
 
1. Otwarcie obrad XXVII sesji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXVII sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
7. Składanie interpelacji. 
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8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVIII/200/04 

Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2004 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XX/229/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 21 kwietnia 2004 roku 
w sprawie przeznaczenia środków finansowych na remonty w 
szkołach.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIV/288/2000 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 29 listopada 2000 
roku dotyczącej Regulaminu Targowisk.  

12. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2005 rok. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2005 rok. 
14. Przyjęcie planów pracy na 2005 rok: 

 a) Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 
    b) Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej, 
    c) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 
    d) Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami komunalnymi, stanowiącymi własność Gminy 
Koronowo. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 
położonych na terenie miasta Koronowa. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 
położonych na terenie miasta Koronowa. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie miasta 
Koronowa. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 
z mieszkańcami w związku z zamiarem zmiany granic gminy 
polegającej na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, w tym 
Sołectwa Samociążek, a tym samym zwiększeniu obszaru Sołectwa 
Bożenkowo oraz w sprawie ograniczenia zasięgu konsultacji do 
mieszkańców Sołectwa Samociążek. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmian w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego działek nr 89/2 i 2044/4 położonych w Koronowie - 
Pieczyskach. 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2005 rok.  

22. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
23. Zamknięcie obrad XXVII sesji. 

 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXVII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył XXVII sesję Rady Miejskiej 
w Koronowie. Powitał wszystkich radnych, przybyłych gości, sołtysów, 
przedstawicieli: OKSM-ów i zakładów pracy, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, Burmistrza Koronowa, Zastępcę Burmistrza 
Koronowa, Skarbnika Gminy i Sekretarza Gminy. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. W sesji uczestniczyło 20 radnych.  
Radny nieobecny, usprawiedliwiony Piotr Jagielski. 
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad XXVII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zapytał, kto składa wniosek o zmianę 
porządku obrad XXVII sesji. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad 
dzisiejszej sesji punktu 15a – „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmiany programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Koronowo na lata 2003-2007, uchwalonego Uchwałą Nr XXXVII/516/2002 
Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 czerwca 2002 roku (Dz. Urz. 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego Nr 94, poz. 1647). 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Radny Tomasz Gordon – odnośnie punktu 17 na Komisji branżowej za 
mało było na ten temat wyjaśnień. Proponowałbym zniesienie tego punktu 
z obrad dzisiejszej sesji. Projekt ten należałoby przepracować dogłębniej, 
ponieważ nie został przedstawiony dokładny plan zagospodarowania tego 
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terenu i jeżeli pojawią się jakieś wątpliwości, to te wątpliwości rozwiać na 
posiedzeniach Komisji i dopiero później poddać pod głosowanie na sesji. 
 
Radny Maciej Makowski – uważam wniosek ten za nieuzasadniony, 
ponieważ miesiąc temu na poprzedniej sesji z tego samego powodu 
projekt ten został zdjęty z porządku obrad. Jak długo projekt ten można 
analizować Panie radny? 
  
Radny Tomasz Gordon – tak długo jak będą wątpliwości. 
 
Radny Maciej Makowski – te wątpliwości ciągną się, widocznie za mało 
pracuje Komisja.  
 
Wniosek radnego Tomasza Gordona Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
poddał pod głosowanie. 
Po przeprowadzonym głosowaniu i przeliczeniu głosów ilość oddanych 
głosów była mniejsza od liczby radnych obecnych na sesji. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – ponawiam swój wniosek z poprzedniej sesji 
o powołanie sekretarza do liczenia głosów. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – odniosłem wrażenie z ostatniej sesji, 
że ktoś tu utrudnia głosowanie. Do 21 potrafimy liczyć. Proszę trzymać 
ręce do góry tak długo, aż będą policzone głosy.  
 
Po powtórnym głosowaniu wniosek radnego Tomasza Gordona przeszedł 
12 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady odczytał cały porządek obrad XXVII sesji po 
dokonanych zmianach.  
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zapytał, kto wnosi uwagi lub 
zastrzeżenia do protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  
 
Radny Maciej Makowski – po zapoznaniu się z protokołem stwierdzam, że 
protokół nie odzwierciedla przebiegu poprzedniej sesji, otóż dziś mieliśmy 
przykład powtórnego głosowania, nie są one odnotowane w protokole. 
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Uważam w związku z tym, iż protokół winien być poprawiony, a nawet 
odrzucony. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – z jakiego powodu odrzucony? 
 
Radny Maciej Makowski – nie powinien zostać przyjęty, bo nie 
odzwierciedla przebiegu głosowania, jakie się odbywało. Sześć razy 
powtarzaliśmy głosowanie co nie zostało w protokole odnotowane. Sama 
nazwa protokół mówi, że odzwierciedla stan przebiegu  obrad. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Panie radny, ale ostatnie głosowanie 
prawidłowo jest zapisane w protokole i to jest sedno, istota całej sprawy. 
Panie mecenasie proszę o interpretację. 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – paragraf 52 w punkcie pierwszym 
Statutu stanowi „Protokół z sesji musi wiernie odzwierciedlać jej przebieg”. 
W związku z tym skoro są kontrowersje i Pan radny te kontrowersje 
zgłasza do protokołu, że protokół wiernie nie odzwierciedla przebiegu 
obrad to wniosek proszę poddać pod głosowanie. Jeżeli rada zadecyduje o 
uzupełnieniu to uzupełniony, poprawiony protokół na następnej sesji byłby 
poddany pod głosowanie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – uważam wyjaśnienie Pana 
mecenasa za zasadne, w związku z tym protokół należy uzupełnić o te 
zapisy, że odbyło się więcej głosowań, niż to ostateczne i proszę o 
przegłosowanie wniosku o dokonanie poprawek w protokole z ostatniej 
sesji. 
  
„Za” głosowało 7 radnych, 10 było „przeciw”, 3 „wstrzymało się od głosu”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czyli poprawka nie przeszła. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są inne uwagi do protokołu?  
Nie widzę. Zatem głosujemy w sprawie przyjęcia protokołu z XXVI sesji. 
 
W głosowaniu radni 13 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 3 głosach 
„wstrzymujących” przyjęli protokół z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między 
sesjami Rady. 
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Sprawozdania: z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Koronowie oraz z 
działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami Rady 
przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdań przedstawionych przez Burmistrza Koronowa nie 
wnieśli uwag. 
Sprawozdania dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedłożył informację o złożonych 
interpelacjach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Po przeczytaniu interpelacji złożonej przez radnego Alfonsa Malinowskiego  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk stwierdził – mam wątpliwości czy jest 
to faktycznie interpelacja, ponieważ punkty te pochodzą żywcem z 
protokołu Komisji Rewizyjnej, która przeprowadzała kontrolę w szkołach z 
realizacji uchwały Rady Miejskiej. Punkty te żywcem zostały 
przetransportowane jako interpelacja Pana radnego Malinowskiego.  
Czy Pan radca mógłby się tu wypowiedzieć, czy należy to traktować jako 
interpelację, czy nie. 
 

Radca prawny Kazimierz Kolander – interpelacja powinna być związana z 
osobą Pana radnego. Jeżeli Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej tak to 
potraktował i to zrobił, to proponuję potraktować to jako interpelację. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – myślę, że procedura powinna być 
troszeczkę inna. Jeżeli Komisja Rewizyjna przeprowadza kontrolę, to z 
każdej kontroli organ kontrolujący sporządza dokumentację pokontrolną, 
jakieś wystąpienie pokontrolne z wnioskami do realizacji przez Burmistrza, 
jeżeli są stwierdzone. Tak jest w prawie każdej kontroli przeprowadzonej 
przez jakikolwiek organ  kontrolujący. Również pozostałe komisje stałe 
Rady Miejskiej po swoich wizytacjach czy posiedzeniach komisji wysuwają 
wnioski, które przekazuję Panu Burmistrzowi i Pan Burmistrz udziela 
informacji o realizacji tych wniosków. 
  
Radny Kazimierz Szewczyk – ja się z Panem Przewodniczącym nie 
zgadzam dlatego, że Komisja Rewizyjna nie może żadnych zaleceń 
wydawać. Stwierdza tylko fakty i nic więcej. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – każda komisja wysuwa tylko 
wnioski. Z każdej kontroli powinny być wysunięte jakieś wnioski. 
 
Radny Alfons Malinowski – ja tego nie wykorzystałem. Każdy radny ma 
prawo złożyć interpelację i z tego skorzystałem. Na Komisji Rewizyjnej te 
sprawy były poruszane, ale zdania były podzielone. Większość była innego 
zdania. Na dzień dzisiejszy obowiązkiem moim jako radnego, z tego Panie 
Przewodniczący wychodzą sprawy nie tylko moje, są i odgłosy 
mieszkańców, moich wyborców. To należy do moich obowiązków. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – odpowiedź na interpelację Pana 
radnego będzie udzielona przez Pana Burmistrza. 
  
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radny Maciej Makowski  
 
W imieniu mieszkańców Okola, którzy złożyli do mnie prośbę proszę o 
utwardzenie nawierzchni drogi (starodworskiej). Jest to droga od szkółki 
do krzyża w związku z tym, że podczas opadów droga ta jest 
nieprzejezdna.  Tworzą się wielkie koleiny, samochody się niszczą. 
Wysypywanie szlaką oraz kruszcem z Cegielni na niewiele się zdaje. 
W związku z tym proszę o dosyć szybką reakcję, ponieważ droga ta jest 
nieprzejezdna.  
Proszę o reakcję w tym kierunku i o zaprotokołowanie tej interpelacji. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał: 

1. Pismo P. Reginy Ostrowskiej radnej Sejmiku Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego z dnia 29 grudnia 2004 r. skierowane do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie.  

Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
2. Część pisma Burmistrza Koronowa z dnia 27 grudnia 2004 r. 

skierowane do P. Waldemara Achramowicza, Marszałka 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego od akapitu „Mając powyższe 
na uwadze...”.  

Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Radny Tadeusz Klonowski 
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Nawiązując do Wieloletniego Planu Gospodarowania Zasobem 
Mieszkaniowym - zakładano, że corocznie pozyska się kilka lokali 
socjalnych lub zamiennych, czy Pan Burmistrz zakłada w 2005 roku 
pozyskanie chociaż dwóch takich lokali? 
 
Radny Czesław Januszewski 
 

1. Czy sprawa dotycząca czystości i porządku na przystankach 
autobusowych została rozpatrzona? 

2. Chciałbym podziękować w imieniu mieszkańców wsi Lucim oraz 
własnym za okazaną pomoc przy organizowaniu otwarcia strażnicy 
OSP Prezesowi Oddziału M-G Zarządu OSP w Koronowie Panu 
Leszkowi Grzelińskiemu, dyrektorowi MGOK w Koronowie Pani 
Arlecie Mateja, dyrektorowi ZGKiM w Koronowie Panu Ryszardowi 
Chrzanowskiemu. 

3. Życzę wszystkim mieszkańcom Koronowa oraz gminy wszelkiej 
pomyślności w Nowym Roku. 

 
Radny Tomasz Poraziński 
 

1. Chciałbym zwrócić uwagę na katastrofalną sytuacją w miejscowości 
Samociążek, szczególnie ulic które tam się znajdują. Mam sygnały 
prasowe, docierają do mnie również poszczególne osoby. Głównie 
chodzi mnie o nowe osiedle, drogi tam są naprawdę w strasznym 
stanie. Proszę o skuteczną interwencję w tej sprawie 

2. Chciałbym podziękować OKSM Nr 2 i 3. Dotarło do mnie pismo z 
posiedzenia Zarządu tych OKSM-ów. Wszystkie uwagi tam zawarte 
prześledziłem i w związku z tym chciałbym zwrócić uwagę na ulicę 
Kwiatową, która jest w bardzo złym stanie. Jest to droga w środku 
miasta. Prosiłbym też w tej kwestii o interwencję. Co do innych 
poszczególnych punktów tego sprawozdania myślę, że w 
poszczególnych etapach ja i inni radni będą się odnosić.  

 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
 
Chciałbym ponowić pytanie. Na poprzedniej sesji Pan radny Poraziński  
złożył zapytanie odnośnie progów spowalniających na ul. Witosa. Co w 
tej kwestii się dzieje? 
 
Radna Danuta Mazur 
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Korzystając z obecności na sesji Pana Prezesa Wiesława Gancarka, 
chciałabym bardzo serdecznie podziękować w zorganizowaniu Wigilii w 
naszej wsi. Dziękuję w imieniu własnym i mieszkańców. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński 
 

1. Czy inwestycja pn. „Budowa chodników OM 1000 Lecia: ul. 26 
Stycznia, ul. Brzozowa, ul. Modrzewiowa w Koronowie” II etap 
będzie realizowana w roku 2005? 

2. Czy życzenia świąteczne i noworoczne od Dyrektora i Pracowników 
MGOK w Koronowie otrzymali wszyscy radni i czy na tych 
życzeniach były również specjalne dedykacje cyt. ”PS Dziękuję za 
życzliwość dla „Kultury”. Czy „Kultura” w cudzysłowie oznacza 
działalność kulturalną w Gminie czy moją osobę? 

Proszę o odpowiedzi na piśmie. 
 
Radny Michał Gmys  
 
Czuję się w obowiązku do przekazania bardzo miłej informacji, że Pani 
Dyrektor naszego Domu Kultury w Koronowie otrzymała nagrodę 
Marszałka Sejmiku Kujawsko-Pomorskiego za krzewienie kultury.  
Pani Dyrektor gratulujemy nagrody i życzymy owocnej pracy.  
 
Radny Jan Najdowski 
 

1. Z jakiej przyczyny nie mamy lekarza w Mąkowarsku? 
2. Kiedy będzie lekarz w Mąkowarsku? 

 
Radny Maciej Makowski 
 
Czemu podczas wykonywania modernizacji oświetlenia na terenie miasta 
i gminy pominięto ul. Targową? Nie ma tam ani jednej lampy. 
Mieszkańcy pytają się, czy będzie możliwość w najbliższym czasie 
zamontowania chociaż dwóch lamp na długości całej ulicy Targowej?  
 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XVIII/200/04 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2004 rok. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania do projektu 
uchwały. 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVII/306/04 zmieniająca Uchwałę Nr 
XVIII/200/04 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2004 rok podjęta została 
jednogłośnie 20 głosami „za” przy braku  głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XX/229/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 21 
kwietnia 2004 roku w sprawie przeznaczenia środków 
finansowych na remonty w szkołach.  
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania, uwagi do projektu 
uchwały. 
Radny Alfons Malinowski – mam pewne wątpliwości, w uchwale z 21 
kwietnia 2004 r. w uzasadnieniu Państwowa Inspekcja Sanitarna w 
Bydgoszczy wykazała zagrożenie dla zdrowia i bezpieczeństwa. Dlaczego 
uchwała jest dopiero po ośmiu miesiącach? Mam pytanie, co z zaleceniami 
Państwowej Inspekcji Sanitarnej z 2003 roku, która wyraźnie mówi, że jest 
zagrożenie dla zdrowia i bezpieczeństwa uczniów i pracowników szkoły? 
 
Pani Janina Zakrzewska – dyrektor szkoły może wystąpić do Sanepidu z 
wnioskiem o przesunięcie terminu wykonania zaleceń tak jak to zrobiła 
Pani Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Koronowie, która wystąpiła o 
przesunięcie tego zadania na rok 2005 tłumacząc to brakiem środków 
finansowych w bieżącym roku.  
Konieczność wywołania tej uchwały była spowodowana wymogami 
Ministerstwa Edukacji i dołączenia jej do wniosku o pozyskanie środków na 
prace remontowe polegające na dostosowaniu pomieszczeń na pracownię 
komputerową. Pani dyrektor, aby spełnić warunki Ministerstwa Edukacji  
musiała to wykonać. 
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Radny Maciej Makowski – chciałbym uzyskać informację jaki był koszt 
wykonania schodów wejściowych i czy te wszystkie pieniądze były 
spożytkowane na te schody, że nie starczyło jeszcze na drzwi, które są 
metalowe, ciężkie. Myślę, że powinno starczyć. Na Komisji Oświaty 
mówiono, że przy remoncie schodów wymienione zostaną drzwi.  
   
Pani Janina Zakrzewska – pełen zakres prac nie mógł być wykonany. Jak 
podano w uzasadnieniu wniosek do ministerstwa był składany na kwotę 
130.299 zł. Dostaliśmy 61.465 zł. Zatem zakres prac remontowych musiał 
być zmniejszony nie tylko w zakresie wykonania schodów jak również w 
wymianie okien w poszczególnych placówkach oświatowych. Po prostu 
więcej pieniędzy nie było. Gdybyśmy dostali całą wnioskowaną kwotę 
130.299 zł. to byśmy te prace wykonali.  
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych.  
 
Uchwała Nr XXVII/307/04 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XX/229/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 21 kwietnia 2004 
roku w sprawie przeznaczenia środków finansowych na remonty 
w szkołach podjęta została 19 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXIV/288/2000 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 
29 listopada 2000 roku dotyczącej Regulaminu Targowisk.  
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Obrady sesji opuścił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 19 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto wnosi uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Radny Alfons Malinowski – mam pewną wątpliwość na targowisku nie 
mogą być sprzedawane: konie, bydło, cielęta, owce, kozy i źrebięta. 
Wobec tego, gdzie w Koronowie mogą być sprzedawane te zwierzęta? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – po prostu nie ma takiej potrzeby. 
Nie ma koni, nie są sprzedawane. 
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Radny Alfons Malinowski – dziwię się rolnikom. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – nie ma obowiązku zabezpieczenia 
możliwości sprzedaży. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. Nieobecny radny Tomasz 
Poraziński. 
 

Uchwała Nr XXVII/308/04 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIV/288/2000 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 29 listopada 
2000 roku dotyczącej Regulaminu Targowisk podjęta została 17 
głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących” i braku głosów 
„przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 
2005 rok. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – plan pracy Rady Miejskiej na 2005 
rok został przygotowany przy pomocy: Przewodniczących stałych komisji 
Rady, Zastępców Przewodniczącego Rady, Przewodniczącego Rady, Pana 
Burmistrza i pracowników Urzędu.   
 
Plan pracy Rady Miejskiej na 2005 rok odczytał Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk. 
 
Wrócił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 20 radnych. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – proponuję przesunąć z miesiąca lutego na 
miesiąc marzec punkt dotyczący „Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków stosowanej na terenie Gminy Koronowo”. 
 
Wniosek Radnego Tadeusza Klonowskiego przeszedł jednogłośnie 20 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Radny Jan Najdowski – proponuję przenieść z miesiąca sierpnia punkt 
dotyczący – „Informacja Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy w 
Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na rynku pracy i bezrobociu na terenie 
Gminy Koronowo” na miesiąc styczeń. 
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Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak –  na styczeń to za wcześnie, może 
na luty? 
 
Radny Jan Najdowski – zgoda. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za przeniesieniem punktu 
„Informacja Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy o 
aktualnej sytuacji na rynku pracy i bezrobociu na terenie Gminy 
Koronowo” z miesiąca sierpnia na luty? 
 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Po dokonaniu powyższych zmian plan pracy Rady Miejskiej w 
Koronowie na 2005 r. przyjęty został przez aklamację. 
Plan pracy dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny Tadeusz Klonowski – proponuję wprowadzić na miesiąc maj 
dodatkowy punkt „Kontrola wykonania założeń Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy w latach 2002-2004”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wnioskiem radnego 
Klonowskiego? 
 
Radni jednogłośnie 20 głosami „za” przy braku głosów: przeciw” i 
„wstrzymujących” przyjęli wniosek radnego Tadeusza Klonowskiego. 
 
Radny Dariusz Karwat – proszę o uściślenie punktu 1 i 2 w miesiącu 
kwietniu. 
 
Radny Alfons Malinowski – tu nie chodzi tylko o MGOPS, a o całość. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
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Uchwała Nr XXVII/309/04 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2005 rok podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Radny Alfons Malinowski – dziękuję za przyjęcie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2005 rok. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
planów pracy na 2005 rok: 

 a) Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego, 

b) Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

    c) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 
    d) Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej. 

 
Radny Kazimierz Szewczyk – wnoszę o nie czytanie planów pracy Komisji.  
Radni jednogłośnie 20 głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i 
”wstrzymujących” przyjęli wniosek radnego Kazimierza Szewczyka. 
 
Ad. 14a. Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są uwagi do planu pracy 
Komisji? 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Plan pracy Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie na 2005 rok przyjęty 
został przez aklamację. 
Plan pracy Komisji dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 14b. Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są uwagi do planu pracy 
Komisji? 
Radni nie wnieśli uwag. 
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Plan pracy Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w 
Koronowie na 2005 r. przyjęty został przez aklamację. 
Plan pracy Komisji dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 14c. Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są uwagi do planu pracy 
Komisji? 
 
Radna Zofia Lorenc – proponuję wprowadzenie dodatkowego punktu do 
planu pracy komisji -  „Analiza projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w 
Koronowie” ponieważ nie mam możliwości zapoznania się z projektami 
uchwał na sesje. Jestem z koleżanką Mazur członkiem Komisji Rewizyjnej, 
na której nie są omawiane projekty uchwał.  
 
Wniosek przeszedł 15 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących” i 
braku głosów „przeciw”. 
 
Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady 
Miejskiej w Koronowie na 2005 przyjęty został przez aklamację. 
Plan pracy Komisji dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14d. Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są uwagi do planu pracy 
Komisji? 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Plan pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy 
Społecznej Rady Miejskiej w Koronowie na 2005 r. przyjęty 
został przez aklamację. 
Plan pracy Komisji dołączono do protokołu z sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową przerwę 
w obradach sesji. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XXVII sesji. 
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Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami komunalnymi, stanowiącymi 
własność Gminy Koronowo. 
  
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto ma pytania do projektu 
uchwały? 
 
Radny Tadeusz Klonowski – mnie się nasuwa taka wątpliwość w § 5 pkt 7 
jest zapis „Nieruchomości komunalne mogą być oddane w bezpłatne 
używanie (użyczenie) osobom fizycznym lub prawnym oraz jednostkom 
organizacyjnym nie posiadającym osobowości prawnej”. Czy to jest 
zgodne z prawem? O mieniu komunalnym winna Rada decydować. W 
zasadach sprzedaży nieruchomości wnioskuję dodać punkt - paragraf 12, 
który by brzmiał „Sprzedaż lokali mieszkalnych, o których mowa w 
paragrafie 1 na zasadach określonych w paragrafie 8 odbywać się będzie 
przez okres trwania kadencji Rady Miejskiej”. 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – ponieważ ustawa o samorządzie 
gminnym w art. 18 ust. 2, pkt 9 lit „a” daje podstawę prawną Radzie do 
określenia zasad nabycia, zbycia i zarządzania nieruchomościami. Jeżeli 
takie zasady Rada uchwali w postaci uchwały, to jest podstawa prawna do 
dalszych działań, czyli daje uprawnienia dla Burmistrza. Natomiast jeśli 
takich zasad nie ma, wówczas trzeba wprost stosować art. 18, o którym 
mówię i o ten przepis mówi, że na rozporządzanie nieruchomości jest 
zastrzeżona kompetencja wyłącznie dla Rady. Jeśli źródłem prawa są 
zasady to wówczas stosujemy te zasady. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy w związku z tymi wyjaśnieniami 
Pan radny ma jeszcze pytania, czy wniosek? 
 

Radny Tadeusz Klonowski – mam wniosek do zasad, założeń sprzedaży o 
dodanie paragrafu 12. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk  - poproszę jeszcze raz o odczytanie 
treści tego paragrafu. 
 
Radny Tadeusz Klonowski - „Sprzedaż lokali mieszkalnych, o których 
mowa w paragrafie 1 na zasadach określonych w paragrafie 8 odbywać się 
będzie przez okres trwania kadencji Rady Miejskiej”. 
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Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – mam pytanie czy wniosek Pana 
radnego Klonowskiego ten był omawiany na Komisjach? 
 
Radny Tadeusz Klonowski – nie. Mam przed sobą materiały i uchwałę z 
dnia 30 grudnia 2002 roku, w której taką propozycję złożyliśmy. 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – można wpisać nie ma żadnego 
problemu. Ku uwadze tylko chciałbym przedstawić fakt, że jeżeli my sobie 
na naszą kadencję tą uchwałę wywołamy to następni radni z nowej 
kadencji zanim wywołają kolejną uchwałę, zanim zostanie ona 
opublikowana w Wojewódzkim Dzienniku Urzędowym to będzie kilka 
miesięcy blokady nawet najdrobniejszych transakcji związanych z lokalami 
mieszkalnymi. Proszę wziąć to pod uwagę. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy po tych wyjaśnieniach Pan radny 
podtrzymuje swój wniosek? 
Radny Tadeusz Klonowski – nie, wycofuję swój wniosek. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 

Uchwała Nr XXVII/310/04 w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami komunalnymi, stanowiącymi własność Gminy 
Koronowo podjęta została 19 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Koronowo na lata 2003-2007, uchwalonego Uchwałą Nr 
XXXVII/516/2002 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 
czerwca 2002 roku (Dz. Urz. Województwa Kujawsko-
Pomorskiego Nr 94, poz. 1647). 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania, uwagi do projektu 
uchwały. 
Radni nie zgłosili uwagi i zapytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  
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Uchwała Nr XXVII/311/04 w sprawie zmiany programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koronowo na 
lata 2003-2007, uchwalonego Uchwałą Nr XXXVII/516/2002 
Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 czerwca 2002 roku (Dz. 
Urz. Województwa Kujawsko-Pomorskiego Nr 94, poz. 1647) 
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
nieruchomości położonych na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVII/312/04 w sprawie zamiany nieruchomości 
położonych na terenie miasta Koronowa podjęta została 
jednogłośnie 20 głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
nieruchomości położonych na terenie miasta Koronowa. 
 
Punkt ten został zdjęty z obrad XXVII sesji. 
 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na 
terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania, uwagi do projektu 
uchwały? 
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Radny Jan Najdowski – jaki jest stan tych przejmowanych budynków? Co 
Gmina na tym skorzysta? 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – jeżeli te grunty są w użytkowaniu 
wieczystym Gminy Koronowo, to dochodzi kwestia przekształcenia w 
prawo własności.  
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami  UM Barbara Piłat – 
one nie są w wieczystym użytkowaniu, tylko w użytkowaniu. Na działce nr  
1223/4 jest budynek, który służy jako szatnia. Budynki były wykupione od 
Zakładów Drzewnych w Potulicach. Drugi budynek służy częściowo jako 
pomieszczenia dla hodowców gołębi pocztowych i częściowo jako zaplecze 
do treningów. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk -  dla  piłkarzy Victorii. Ale remont 
trzeba będzie jakiś zrobić. 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVII/313/04 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
miasta Koronowa podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” 
przy braki głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w związku z 
zamiarem zmiany granic gminy polegającej na zmniejszeniu 
obszaru Gminy Koronowo, w tym Sołectwa Samociążek, a tym 
samym zwiększeniu obszaru Sołectwa Bożenkowo oraz w 
sprawie ograniczenia zasięgu konsultacji do mieszkańców 
Sołectwa Samociążek. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radna Danuta Czarnotta zacytowała paragraf 3 i zaproponowała w 
wierszu trzecim dopisanie po wyrazach „do gminy” wyrazu „Osielsko”. 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – proszę nanieść poprawkę w podstawie 
prawnej skreślić paragraf „11” a wprowadzić paragraf „8 ust. 1 pkt 2” 
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Radni wprowadzili obie poprawki do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych 
  
Uchwała Nr XXVII/314/04 w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji z mieszkańcami w związku z zamiarem zmiany granic 
gminy polegającej na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, w 
tym Sołectwa Samociążek, a tym samym zwiększeniu obszaru 
Sołectwa Bożenkowo oraz w sprawie ograniczenia zasięgu 
konsultacji do mieszkańców Sołectwa Samociążek podjęta 
została 18 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmian w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego działek nr 89/2 i 2044/4 położonych w 
Koronowie - Pieczyskach. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Salę obrad opuścił radny Maciej Makowski. W sesji uczestniczy 
19 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto ma pytania do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. Nieobecny radny Maciej 
Makowski. 
 
Uchwała Nr XXVII/315/04 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmian w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego działek nr 89/2 i 2044/4 położonych w 
Koronowie – Pieczyskach podjęta została jednogłośnie 19 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
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Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2005 rok.  
 
Projekt uchwały odczytała radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proponuję nie czytać załącznika.  
 
Za propozycją Przewodniczącego Rady opowiedzieli się w głosowaniu 
wszyscy obecni radni. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto ma pytania do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. Nieobecny radny Maciej 
Makowski. 
 
Uchwała Nr XXVII/316/04 w sprawie przyjęcia Miejsko-
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2005 rok podjęta została jednogłośnie 19 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 

Ad. 22. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 
1. Pana radnego Macieja Makowskiego nie ma obecnie na sali sesyjnej, w 

związku z tym na Jego interpelację w sprawie utwardzenia drogi 
starodworskiej odpowiedzi udzielą na piśmie. 

2. Wieloletni Program Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy  
zakłada pozyskiwanie każdego roku 2 do 5 mieszkań. W bieżącym roku 
Gmina wystąpiła z wnioskiem o udzielenie wsparcia finansowego na 
tworzenie w latach 2004/2005 lokali socjalnych. Wniosek ten został 
wstępnie zweryfikowany. Według informacji jakie posiadamy na dzień 
dzisiejszy dla naszej Gminy przewidziana jest kwota dofinansowania w 
wysokości 40 tyś. zł. Będzie to wykorzystane i przeznaczone przy 
udziale naszych środków na adaptację i modernizację mieszkań 
socjalnych budynku byłej szkoły w Hucie. Tam przewiduje się pozyskać 
sześć mieszkań w 2005 roku. Myślę, że uda nam się to zrealizować.  
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3. Spotkanie z przewoźnikami odnośnie utrzymania porządku na 
przystankach autobusowych na terenie Gminy jest przewidziane, 
prawdopodobnie odbędzie się dnia 10 stycznia 2005 r. Przy okazji 
spotkania organizowanego na ten dzień w związku z pewnymi 
działaniami, które podejmujemy odnośnie skrzyżowania drogi nr 25 z 
ulicą Nakielską i drogą wojewódzką. Dokładnie 10 stycznia o godzinie 
13-tej odbędzie się spotkanie z udziałem: Generalnej Dyrekcji Dróg i 
Autostrad, Zarządu Dróg Wojewódzkich, Pana Henryka Pantkowskiego  
i radnych wojewódzkich, którzy w tej sprawie też podjęli pewne 
działania. Chcemy  te wszystkie działania w pewnym sensie 
ukierunkować. W związku z tym, że w spotkaniu tym weźmie udział 
przedstawiciel Departamentu Gospodarki Infrastruktury Sejmiku 
Wojewódzkiego przy tej okazji zorganizujemy spotkanie z 
przewoźnikami. 

4. W ostatnim miesiącu na Osiedlu Samociążek były podejmowane dosyć 
liczne działania szczególnie na ul. Orzechowej i Czereśniowej w zakresie 
stabilizacji dróg w zakresie utwardzenia jak i wyrównania. Mamy 
świadomość, że stan ulic na tym Osiedlu nie jest idealny. Stany 
pogodowe  w ostatnich tygodniach są jakie są. Cały teren tego osiedla 
jest terenem po przeprowadzonej inwestycji - kanalizacji deszczowej i 
sanitarnej. Jeszcze jakiś czas będziemy musieli się borykać  

 
Ad. 23. Zamknięcie obrad XXVII sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk zamknął obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 12:30. 
 

Koronowo, dnia 17 stycznia 2005 r. 
 
Protokół sporządziła 
 
Adela Rojek 

 
 

 

 


